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Cash cow Internet cafe management software

（摇钱树网吧管理软件）

Money tree Internet cafe management software is a chain-based billing software

specifically designed for various types of Internet cafes, ranging from large to

small.At present, the company's products have been widely used in various management

needs such as Internet cafes, computer rooms, hotels, and other places.In addition,

the company has customized more than a dozen language versions for users around the

world, including English, French, Japanese, Turkish, Spanish, etc. Among them, the

Malaysian B3 Internet cafe management system has been designated as the official

software for the Internet cafe industry in the local area.It is affiliated to

Zhengzhou Yuetai Zhiyuan Technology Co., Ltd.（摇钱树网吧管理软件是一款专为大中

小各类型网吧设计的一款可实施连锁的计费软件。目前，公司产品已经广泛应用于网吧、机

房、酒店等各种管理需求的场所。此外，公司还为世界各地用户定制过英文、法文、日文、

土耳其语、西班牙语等十几种语言版本，其中，马来西亚 B3 网吧管理系统已被当地指定为

网吧行业官方使用软件。隶属于郑州月太智源科技有限公司。）

Service function introduction（摇钱树网吧管理软件服务端功能介绍）

一、Cash cow Internet cafe management software service terminal main interface
（摇钱树网吧管理软件服务端主界面）

1. login system（登录系统）

Enter the software login window, enter the user name and password (the system default
user name and password are admin), and click Login to enter the software main interface.（进入

软件登录窗口，输入用户名密码（系统默认用户名和密码都是 admin），单击登录进入软件

主界面。）



2.Enter the software main interface（进入软件主界面）

Cash tree Internet cafe management software includes daily management, system Settings,
commodity management, member management, prepaid card, data query, database
management, auxiliary tools, entertainment, help several main function modules.（摇钱树网吧

管理软件包含日常管理、系统设置、商品管理、会员管理、充值卡、数据查询、数据库管理、

辅助工具、娱乐、帮助几个主要功能模块。）

二、Cash cow Internet cafe management software function detailed introduction
（摇钱树网吧管理软件功能详细介绍）

1. daily management（日常管理）

Daily management includes a single generated account, batch generated account, into the
boss mode, change the operator, account top up / add money, user checkout, enable the new
rate, send message notification, assistant shift, lock management software, according to the
user account search, according to the machine name, user debt, other expenses or income,
server network IP setting, lock the operating system desktop, exit software, and other
functions.（日常管理包含单个生成账号、批量生成账号、进入老板模式、更换操作员、账

号充值/加钱、用户结账、启用新费率、发送消息通知、营业员交接班、锁定管理软件、按

用户账号查找、按机器名称查找、用户欠账、其他支出或收入费用、服务端内网 IP 设置、

锁定操作系统桌面、退出软件等功能。）



（1）A single generation account（单个生成账号）

Select the user category (temporary user, member), account number, password, user name,
id number, account opening and recharge amount, gift amount and account remarks, and select
the billing category. When choosing the package period (morning market, afternoon market or
night market) or free package, you need to set the rate in the system Settings first. Select the
payment method to generate a temporary account or a member account.（选择用户的类别（临

时用户、会员）、账号、密码、用户姓名、证件号码、开户充值金额、赠送金额以及账号备

注、选择计费类别。选择包时段（早市、午市或夜市）或自由包时的时候需要先在系统设置

中设置费率。选择支付方式，生成临时账号或会员账号。）

（2）Batch generation account（批量生成账号）

Select the user category, billing category, account opening amount, gift amount and
password (the password can be randomly generated when the account is generated), and enter
the number of accounts generated in batch (repeated account will not be generated again).
Random password can be in the cash tree Internet cafe management software installation
directory to view the " batch account. txt" document.（选择用户类别、计费类别，开户金额，

赠送金额，密码（可以勾选生成账号时随机生成密码），输入批量生成账号个数（重复账号

不会再次生成）。随机密码可以在摇钱树网吧管理软件安装目录下查看“批量账号.txt”文

件。）



（3）Enter the boss mode（进入老板模式）

Enter the boss password and click OK to enter the boss mode.（输入老板密码，点击确定即

可进入老板模式。）

（4）Change the operator（更换操作员）

Select the operator to be changed and enter the password to change the operator.（选择需

要更换的操作员，输入密码即可更换操作员。）

（5）Account recharge / add money（账号充值加钱）

输入用户账号，点击回车之后显示账号信息说明有该账号才可以充值。输入充值金额，

点击充值。（Enter the user account, click Enter and display the account information indicating
that the account can recharge. Enter the recharge amount and click to recharge.）



（6）Manual top up（手动开机充值）

Select the name of the machine, click the return car to show the balance to recharge (the
machine needs to be in the state of the machine), select the payment method, and click the
recharge.（选择机器名称，点击回车显示余额才可以充值（该机器需要在上机的状态），选

择支付方式，点击充值。）

（7）User checkout (temporary user / manual boot checkout)
（用户结账（临时用户/手动开机结账））

Enter the temporary user account, click the statistical checkout, display the detailed
information, click the next machine to charge. Check the search to transfer to another online
machine to transfer the balance to the specified machine.（输入临时用户账号，点击统计结账，

显示详细信息，点击下机收费。勾选找钱转到另一台在线机器，可以将余额转到指定机器。）



（8）Send a message notice（发送消息通知）

Select a single (multiple) machine name to send, select the partition, edit the message
content, click send message, can empty the message content, can single (multiple) delete
message, open the timing send, set the time to automatically send the message.（选择单个（多

个）要发送的机器名称，选择分区，编辑消息内容，点击发送消息，可以清空消息内容，可

以单（多）个删除消息，打开定时发送，设置时间即可自动发送消息。）

（9）Assistant handover class（营业员交接班）

The amount paid will be automatically counted. It is recommended to open the reserved
amount in the system setting- -> Set parameters- -> charge setting. Because there is a cash
deposit for temporary users who have not settled the bill during this class. Choose to take over
the salesperson, fill in the password of the salesperson, and confirm the shift.（上交金额会自动

统计，建议在系统设置-->设置参数-->收费设置中第八项打开预留金额，因本班时间段如有

未结账临时用户现金押金。选择接班营业员，填写营业员密码，确定交班。）



（10）Lock management software（锁定管理软件）

During the software lock, any operation cannot be performed on the software and the
operator password is required to unlock.（软件锁定期间，无法对软件进行任何操作，需要输

入操作员口令解锁。）

（11）Find up by user account（按用户账号查找）

Enter the user's account to find the machine that the user is going on.（输入用户账号，即

可找到该用户正在上机的机器。）

（12）Find up by the machine name（按机器名称查找）

Enter the machine name to find the machine.（输入机器名称即可找到该机器。）



（13）User debt（用户欠账）

Manually boot the user input the machine name, other input user account fill in the user
name, telephone, debt amount, guarantor, reason click add.（手动开机用户输入机器名称，其

他的输入用户账号填写用户姓名、电话、欠账金额、担保人、原因点击添加。）

（14）Other expenses or income expenses（其他支出或收入费用）

If there are other expenses or income expenses, they can be recorded according to the
actual situation.（如有其它支出或收入费用，可以根据实际情况记录。）

（15）Service Intranet IP selection（服务端内网 IP 选择）

If the server Intranet IP changes, you need to choose the changed IP again, and the client IP
should point to the new IP, otherwise the client will be unable to log in.（如果服务端内网 IP 改

变，要重新选择改变后的 IP，并且客户端 IP 要指向新的 IP，否则会造成客户机无法登陆。）



（16）Lock the OS desktop（锁定操作系统桌面）

Enter the operator password to unlock it.（需要输入操作员密码进行解锁。）

（17）Exit software（退出软件）

Enter the password to exit. When the client is not forced off, the server shutdown period is
not charged. Note the setting time.（输入密码即可退出。在不强制客户机下机时，关闭服务

端期间是不计费的，请注意设置时长。）



2. System Settings（系统设置）

The system setting includes setting the operator and permissions, setting the free account,
setting the timing account, setting partition, setting rate, setting parameters, setting the client
host, (account cancellation, disable and enable), (client installation, upgrade, modify the
supertube client related), prohibit the client program running and close the running program,
setting surcharge.（系统设置包含设置操作员和权限、设置免费账号、设置计时账号、设置

分区、设置费率、设置参数、设置客户机主机、（账号注销、禁用和启用）、（客户端安装、

升级、修改超管等客户端相关）、禁止客户机程序运行和关闭运行程序、设置附加费。）

（1）Set up the operator and the permissions（设置操作员和权限）

Add, modify the operator, set and cancel the boot to automatically run an operator,
operator log, bind the operator APP management terminal mobile phone.（添加、修改操作员，

设置、取消开机自动运行某位操作员，操作员日志，绑定操作员 APP 管理端手机。）



1.Add the operator and the permissions（添加操作员和权限）

Enter the operator name, name, password, select permission, add.（输入操作员名称，姓名，

密码，选择权限，添加。）

2.Modify the operator and the authority（修改操作员和权限）

After selecting the operator, click Modify the operator to fill in the items to be modified and
modify.（选择操作员之后点击修改操作员，填写需要修改的项目，进行修改。）

3.Set up the power-on automatic operation（设置开机自动运行）

Select the operator and set the operator.（选中操作员，设置开机自动运行该操作员。）



4.Operator log（操作员日志）

Enter the query time, the query conditions, and enter the operator name for the query.（输

入查询时间，查询条件，输入操作员名称进行查询。）

（2）Set up a free account（设置免费账号）

Customize the user account, enter the user name, ID number, password, you can limit the
daily login time, time period, you can choose to specify the login machine.（自定义用户账号，输

入用户姓名，证件号码，密码，可以限制每天登录时长、时间段，可以选择指定登录机器。）

（3）Set the timing account（设置计时账号）



（4）Set the partition（设置分区）

Set the partition name first, select the partition, and then select the machine, single or more
add.（先设置好分区名称，选中分区，然后选择机器，单个或多个添加。）

（5）Set the rate（设置费率）

Select partition, select rate category, set the price click Save, enable.（选择分区，选择费率

类别，设置好价格点击保存，启用即可。）

（6） set up parameters（设置参数）

The setting parameters include server setting, client setting, charging setting, card swiping
setting, gift setting, package setting, card opening and recharge Settings, voice prompt Settings,
manual boot Settings, and commodity management Settings. Set it up according to your own
needs.（设置参数中包括服务端设置、客户端设置、收费设置、刷卡设置、赠送设置、包时

设置、开卡和充值设置、语音提示设置、手动开机设置、商品管理设置。根据自己需要进行

设置。）



（7）Set up the client host machine（设置客户机主机）

After the client computer is turned on, it can automatically scan to the boot client here, and you
can manually input the client information here, and it will be displayed in the server client list
after adding.
Select multiple clients on the left or press Ctrl, which can be deleted by clicking to delete, which
is no longer displayed in the server client list.
Client installation upgrade is to install client parts and update the client version via the server

View the client hardware information is to view the client motherboard, graphics card,
mouse, keyboard and other hardware devices.(In the server system setting- -set parameters-
-client setting, cancel the client hardware information alarm limit)（客户机电脑开机后，可以在

这里自动扫描到开机的客户机，可以在这里手动输入客户机的信息，添加后会在服务端客户

机列表中显示出来。

在左侧单选或按 Ctrl 多选客户机，可以通过点击删除删掉，删除后在服务端客户机列表

里也不再显示了。

客户端安装升级是通过服务端安装客户端件和更新客户机版本

查看客户机硬件信息是查看客户机主板、显卡、鼠标、键盘等硬件设备。（在服务端系统设

置--设置参数--客户端设置里，取消客户机硬件信息报警限制））



（8）Account logout, disabled, and enabled（账号注销、禁用和启用）

1. Account logout setting（账号注销设置）

2. Disable member / free accounts（禁用会员/免费账号）



3.Enable a member / free account（启用会员/免费账号）

（9）Client installation, upgrade, modify hypertube and other client related
（客户端安装、升级、修改超管等客户端相关）



（10）Prohibit client programs from running and closing running programs
（禁止客户机程序运行和关闭运行程序）

1. Prevent some programs on the client after successful login
（登陆成功后禁止客户机某些程序运行）

2. Some running programs must be closed when the client is locked
（客户端锁定时必须关闭某些运行程序）



3. Some programs are not closed when the client is locked
（客户端锁定时不关闭某些程序）

（11）Set up a surcharge（设置附加费）

Enter name, price, select type to add surcharge.（输入名称、价格，选择类型添加附加费。）



3. Merchandise management（商品管理）

Commodity management includes commodity management, commodity purchase inquiry,
commodity sale, commodity sale inquiry.（商品管理包括商品管理、商品进货查询、商品出售、

商品出售查询。）

（1）Merchandise management（商品管理）

1. The product is received（商品进货）.
Add the type name of the goods, fill in the commodity name, price and purchase quantity.

（添加商品的种类名称，填写商品名称、价格、进货数量。）



2.Inventory counts（库存盘点）

Fill in the commodity category, name and inventory quantity, and take inventory. After the
inventory, you can query the specific profit and loss quantity of the inventory record.（填写商品

种类、名称、盘点数量，进行盘点。盘点之后可以查询盘点记录具体损益数量。）

3.Supplier Settings（供应商设置）

Fill in the supplier name, contact phone number, address, and contact person to add.（填写

供应商名称，联系电话，地址，联系人进行添加。）



（2）Commodity purchase inquiry（商品进货查询）

Select the date to query, select the query condition, and enter the query value for the query.
（选择需要查询的日期，选择查询条件，输入查询值进行查询。）

（3）Goods for sale（商品出售）

Click on the goods to choose the goods to be sold, choose the charging method for
collection.（点击商品选择需要出售的商品，选择收费方式进行收款。）



（4）Commodity Sale Enquiries（商品出售查询）

Select the date to be queried, select the query conditions, enter the query value for accurate
query, or query all the sale records, the class records.（选择需要查询的日期，选择查询条件，

输入查询值精准查询，或者查询全部出售记录，本班记录。）

4. Membership management（会员管理）

Member management includes senior member setting, member upgrade inquiry, member
points exchange, member points exchange inquiry, member transfer, member transfer inquiry.
（会员管理包括高级会员设置、会员升级查询、会员积分兑换、会员积分兑换查询、会员转

账、会员转账查询。）



（1）Senior Member Settings（高级会员设置）

First, you need to enable senior members, click Add / modify / Delete to add / modify /
delete senior members, and set up senior members according to the requirements.（首先需要启

用高级会员，点击添加/修改/删除可以添加/修改/删除高级会员，根据需求设置高级会员。）

（2）Membership upgrade query（会员升级查询）

Select the date to need to query and select the query conditions for query.（Select the date to
need to query and select the query conditions for query.）



（3）Member points exchange（会员积分兑换）

Enter the exchange account, will automatically display the user's points, balance and other
member information, select the points exchange standard, and then click the add button, (if the
user's points can not meet the standard of points exchange standard, just can not add, and can
add multiple accounts to exchange points) and then click the exchange button.（输入兑换账号，

会自动显示用户的积分，余额等会员信息，选择积分兑换的标准，然后点击添加按钮，（如

果用户的积分达不到积分兑换的标准，刚不能添加，另外可以在些添加多个账号，进行积分

兑换）然后点击兑换按钮。）

（4）Member points exchange query（会员积分兑换查询）

Select the date to need to query and select the query conditions for query.（选择需要查询

的日期，选择查询条件进行查询。）



（5）Member transfer（会员转账）

Inputting the transfer account will automatically display the balance, and enter the transfer
amount and the transfer amount.（输入转出账号会自动显示余额，输入转到账号、转账金额

即可。）

（6）Membership transfer inquiry（会员转账查询）

Select the date to need to query and select the query conditions for query.（选择需要查询

的日期，选择查询条件进行查询。）



5. rechargeable card（充值卡）

The top-up card includes generating recharge card, selling recharge card, returning recharge
card, recharge card query, query, selling and returning recharge card record, and recharge card
recharge record query.（充值卡包含生成充值卡、出售充值卡、退充值卡、充值卡查询、查

询出售和退充值卡记录、充值卡充值记录查询。）

（1）Generate a recharge card（生成充值卡）

Enter the card number at the beginning, select the card digit (at least ten digits), enter the
face value, define the selling price, generate the number, and generate the card number.（输入卡

号开头，选择卡号位数（最少十位），输入面值，定义售价，生成个数，生成卡号。）



（2）Sell recharge card（出售充值卡）

Choose the recharge card to sell.（选择充值卡即可出售。）

（3）Return recharge card（退充值卡）

Select the recharge card to return the card.（选择充值卡即可退卡。）



（4）Charging card query（充值卡查询）

Select the query item, select the date required to query, select the query condition, and
enter the query value for the query.（选择查询项目，选择需要查询的日期，选择查询条件，

输入查询值进行查询。）

（5）Query the records of selling and returning prepaid cards（查询出售和退充值卡记录）

Select the query item, select the date required to query, select the query condition, and
enter the query value for the query.（选择查询项目，选择需要查询的日期，选择查询条件，

输入查询值进行查询。）



（6）Top-up card recharge record query（充值卡充值记录查询）

Query the recharge card usage record, select the query item, select the date to query, select
the query condition, and enter the query value for query.（查询充值卡使用记录，选择查询项

目，选择需要查询的日期，选择查询条件，输入查询值进行查询。）

6. query and pivot（数据查询）

Data query including the boss audit, computer record chart analysis, account query, bill
query, prepaid phone / add query, temporary user refund query, s succession records, user debt
record query, free quota manual boot and prepaid phone record query, surcharge charge record
query, user boot deposit query, temporary user paid-in relief query.（数据查询包括老板查账、

上机记录图表分析、账号查询、账单查询、充值/加钱查询、临时用户退款查询、营业员交

接班记录、用户欠账记录查询、自由定额手动开机和充值记录查询、附加费收费记录查询、

用户开机押金查询、临时用户实收减免查询。）



（1）The boss check（老板查账）

1. Total charge（总计收费）

Select the start and end time, and select the operator to query.（选择开始、结束时间，选

择需要查询的操作员进行查询。）

2.Detailed charge（详细收费）

Select the start and end time, and select the operator to query.（选择开始、结束时间，选

择需要查询的操作员进行查询。）



3.上机人次

Query the specific boarding person of each partition, and the detailed boarding of each
machine.（查询每个分区具体的上机人次，每台机器详细的上机人次。）

4.Mobile phone audit account boss end（手机查账老板端）

Scan the code to download the mobile phone audit boss end, can query the accounts, online
number and other information.（扫码下载手机查账老板端，可以随时随地的查询账目、在线

人数等信息。）



5. Self-service payment detailed check（自助支付详查）

Wechat scan to follow the cash cow public number, in the public number menu "my" in the
audit.（微信扫一扫关注摇钱树公众号，在公众号菜单“我的”中查账。）

（2）Machine record chart analysis table（上机记录图分析表）

Select partition, select date, can according to day, week, month, year statistics, can choose
the type of statistics.（选择分区，选择日期，可以按照日、周、月、年统计，可以选择类型

进行统计。）



（3）Account query（账号查询）

Choose according to what item to query, choose the start and end time to query the account.
（选择根据什么项目来查询，选择开始和结束时间进行查询账号。）

（4）Billing query（账单查询）

You can filter the query according to the login time, and query the class bill and all bills after
pressing the machine time filter.（可以按登录时间过滤后查询，按下机时间过滤后查询本班账

单、所有账单。）



（5）Top up query（充值查询）

Select the start time and end time to query the user recharge / addition record.（选择开始

时间和结束时间，查询用户充值/加钱记录。）

（6）Temporary user refund query（临时用户退款查询）

You can query the receipt, refund, startup time and end time, replacement records,
operators, etc.（可以查询出实收、退款、开机时间和结束时间以及换机记录、操作员等。）



（7）The shop assistant's shift handover record（营业员交接班记录）

Check the salesperson's shift record, succession time, total income, shift income, delivery
amount and check the successor.（查询营业员交接班记录，接班时间，总计收入，本班收入，

上交金额和查看接班人。）

（8）User debt record query（用户欠账记录查询）

Query the user debt record, user name, contact phone number, user account number, debt /
repayment amount, time, reason and operator.（查询用户欠账的记录，用户姓名，联系电话，

用户账号，欠账/还账金额，时间，原因和操作员。）



（9）Free quota manual boot and recharge record query（自由定额手动开机和充值记录查询）

Free quota manual boot refers to the current operator, can be any amount to any specified
user's computer time, not according to the current time rate to let the user on.（自由定额手动开

机是指当前操作员，可以以任意的金额来任意的指定用户的上机时长，不按当前时段的费率

来让用户上机。）

（10）Surcharge charge record（附加费收费记录）

在查询项目中选择相应的条件，输入查询值，点击查询按钮，即可以在下方列表中显示，

查询的结果。点击全部记录是将所有的附加费收费记录列出在下方列表中。



（11）User boot deposit query（用户开机押金查询）

In the query item, select the query condition, in the start and end time, select the
corresponding start and end time, click the query to display the query result in the list below.
This shift record: click this button, then you can query the operator on duty, all the account
opening.
All records: click this button, that is, the software from the use to all the current account.

（查询项目中，选择查询条件，在开始结束时间中，选择相对应的时间起始和结束，点

击查询，即可在下方列表中显示查询到结果。

本班记录：点击此按钮，即可以查询到当班的操作员，所有的开户。

全部记录:点击此按钮，即可以软件中从使用到现在所有开户的账号。）

（12）Temporary user to receive relief inquiry（临时用户实收减免查询）

When the temporary user double-clicks the checkout, you can check the discount. This function
can modify whether the operator has this permission in the system Settings-Set Operator
permission.

In the query item, select the query condition, in the start and end time, select the
corresponding start and end time, click the query to display the query result in the list below.（临

时用户双击结账时，可勾选进行优惠，此项功能可在系统设置-设置操作员权限中修改操作

员是否有此权限。

查询项目中，选择查询条件，在开始结束时间中，选择相对应的时间起始和结束，点击

查询，即可在下方列表中显示查询到结果。）



7.Database management（数据库管理）

Database management includes backing up database, recovering data, cleaning, pressing
and repairing database.（数据库管理包括备份数据库，恢复数据，清理、压缩、修复数据库。）

（1）Backup database（备份数据库）

Real-time backup database and regular backup database are both local backup database. For
the security and comprehensiveness of data, cloud service can be opened, the business data of
Internet cafes can be uploaded from time to time, and the sitting rate of Internet cafes and other
relevant information can be synchronized to the cloud server. Convenient for bosses timely and
convenient audit.（即时备份数据库和定时备份数据库，都是在本地备份的数据库，为了数

据的安全和全面性，可以开通云服务，网吧营业数据时时上传，网吧的上坐率及其他相关信

息，都可以同步至云服务器中。方便老板们及时方便的查账。）

1.Instant backup of the database（即时备份数据库）



2. Timed backup of the database

3.Database log file reminder（数据库日志文件提醒）

The database log is cleaned automatically when the file size exceeds the specified size.（当数

据库日志文件大小超过指定时，自动清理。）



4. Set（设置）

1. If the database has no backup when setting up the exit software, remind the backup.
2. Force the database backup when quitting the software.
3. The prompt window is popped up after the successful automatic database backup.
4. Set how many days the database files can be saved by yourself.
（1.设置退出软件时数据库没有备份，提醒备份。

2.退出软件时数据库强制备份。

3.数据库自动备份成功后弹出提示窗口。

4.定时备份数据库文件保存多少天，自行设置。）

（2）Restore data（恢复数据）

Database backup is divided into "instant backup database" and "regular backup database".
Restore backup account information: refers to the account information in the software before
recovery, without the parameters related to setting.
Restoring the entire database: refers to the recovery of all information in the previous software,
including the member account, parameter setting and other information.
Recovery operation steps: database management- -1 restore data- -2 restore backup account
information (restore the whole database, restore cancellation account) - -3 select file- -4 select
data source- -5 open- -6 start recovery- -7 recover successfully.

（数据库备份分为“即时备份数据库”和“定时备份数据库”。
恢复备份账号信息：是指恢复之前软件中的所以账号信息，不包含设置相关的参数。

恢复整个数据库：是指恢复之前软件中的所有信息，包含会员账号，参数设置等所有信

息。

恢复操作步骤：数据库管理--1 恢复数据--2 恢复备份账号信息（恢复整个数据库、恢复

注销账号）--3 选择文件--4 选择数据源--5打开--6 始恢复--7恢复成功。）



（3）Clean up, compress, and repair the database（清理、压缩、修复数据库）

1.Clean up the database
Clean up the relevant records and information of the database, please note the description

section. If you are not sure whether the cleaning is correct, please back up the database
immediately before cleaning the database. Select the cleaned time period and the record items
that need to be cleaned, and click Clean up.（清理数据库的相关记录和信息，请注意说明部分，

如果自已不确定是否清理正确，请在清理数据库前，即时备份一下数据库。选择所清理的时

间段和需要清理记录项目，点击清理即可。）

2. Compress and repair the database（压缩与修复数据库）

Compressed database: In the current software, the prompt database related to the error
prompt, you can click Compress / repair here. If the database damage is not very serious, repair
can be normal use.（压缩数据库：当前软件中，提示数据库相关的错误提示，都可以在这里

先点击 压缩/修复一下。如果数据库损坏的不是很严重，修复一下即可正常使用。）



3. Clear up of the historical accounts（历史账目清零）

Historical account reset: Click here to clean up all the details of revenue and revenue in the
software. Please operate carefully.（历史账目清零：点击这里，会清理软件中所有账目收入和

收入的明细，请慎重操作。）

4. Zero up the account balance / change all passwords（账号余额清零/修改全部密码）

Account balance reset: Click here, the balance of all accounts in the software will be cleaned
up, and the balance of online computer users can be cleaned up at the same time. Please operate
carefully.（账号余额清零：点击这里，会清理软件中所有账号的余额进行清理，可以同时清

理在线上机用户的余额。请慎重操作。）



（4）Cloud storage for data download（云存储数据下载）

1. Become a legitimate user of the cash cow software, the software is successfully registered,
and the pass is successfully verified in the software.

2. Open the cloud service: use your pass to log in the software legitimate service
background, and then point on the cloud service —— to open the cloud service, and then click
to agree to the relevant agreement

3. If the red icon is displayed in the upper left corner, then the cloud service status is not
open,

4. After opening, click the icon to respond, clean the cache file of the computer browser, and
click the icon again to realize the opening state of cloud service.

（1.成为摇钱树软件的正版用户，软件成功注册，并且通行证在软件中验证成功。

2.开通云服务: 用您的通行证登陆软件正版服务后台，然后点云服务——开通云服务 ，

然后点 同意相关的协议即可

3.左上角如果显示为红色图标，则云服务状态是没有开通，

4.开通后，点击图标没有反应，清理一下电脑浏览器的缓存文件，再次单击图标，即可

实现云服务开通状态。）



8.Auxiliary tools（辅助工具）

Auxiliary tools include billiards / chess lamp control switch, voice broadcast and point table,
cloud horn setup, notepad, calculator, setting software font size, modify the current operator
password, change skin, open double screen display, restore double screen start position, apply
for customer self-help payment and manual processing customer self-help payment orders.（辅助

工具包括台球/棋牌灯控开关相关、语音播报和点歌台、云喇叭设置、记事本、计算器、设

置软件字体大小、修改当前操作员密码、更换皮肤、打开双屏展示、恢复双屏启动位置、申

请顾客自助支付及手工处理顾客自助支付订单。）

（1）Billiard ball / chess and card light control related switch（台球/棋牌灯控相关开关）

Select Cable Network- - - - -to Set the lamp control equipment parameters- - - - -to open the
setting parameter software.

Click "Device Search" to search for the device in the LAN, and enter the IP address of the
machine where the billiard hall software is located at the destination IP.

DHCP Set "ban" and fill in the IP address, gateway, and subnet mask of the device. Note: The
IP address here cannot be repeated with any other device IP.

"Target IP" Fill the IP address of the machine where the server software is located.（依次选

择 有线网络-----设置灯控设备参数-----打开设置参数软件。

点击 "设备搜索" , 可以搜索到局域网内的设备, 在目的 IP处 输入台球厅软件所在机器

的 IP 地址。DHCP 设置 "禁止" , 填写设备的 IP 地址、网关、子网掩码. 注意: 这里的 IP 地

址不能与其他的设备 IP 重复。"目的 IP" 填写服务端软件所在机器的 IP 地址。



（2）Apply for customer self-service payment and manual processing of self-service payment
orders（申请顾客自助支付及手工处理自助支付订单）

1.Start self-service payment 2.Pay exception click on the link server 3.Follow the public
account in the "my" audit.（1.开启自助支付 2.支付异常点击链接服务器 3.关注公众号在“我

的”中查账。）

9. Amusement（娱乐）

Entertainment includes the lucky touch prize and the lucky draw（娱乐包括幸运大摸奖和幸

运大抽奖）

（1）Lucky to touch the prize（幸运大摸奖）

Use the lucky big touch prize function, need to first set the prize, in the "Internet bar
entertainment- - - ->> lucky big touch prize- - - - ->> set" open the prize setting, add the Internet
bar prize.（使用幸运大摸奖功能,需要先在设置下奖品 , 在 "网吧娱乐---->>幸运大摸奖

---->>设置" 打开奖品设置，添加网吧奖品。）



After setting up the prize, return to the big prize page, fill in the information of the winner to
start the lottery, you can press the space to start.（设置奖品之后，返回大摸奖页面，填写摸奖

人信息开始抽奖，可以按空格开始。）

After touching the prize, you can query the touch prize record.（摸奖之后可以查询摸奖记

录。）



（2）Lucky draw（幸运大抽奖）

Enter the lucky draw "Settings- - - ->> Award prize Settings and rules Settings". For example,
set as follows（进入幸运大抽奖 "设置---->>奖项奖品设置和规则设置"。比如设置如下）

After setting up, back to the main interface, press the space bar to switch between the start
of the lottery and stop the lottery.（设置后回到主界面,按空格键可以在开始抽奖和停止抽奖

之间切换。）

In the query, you can see a detailed lottery record（在查询中,可以看到有详细的抽奖记录）



10. Help（帮助）

Help includes questions about the management system, opening the software installation
directory, online function description, FAQ, software activation, cash cow website, online
upgrade, comprehensive machine detection, my suggestions.（帮助包括关于管理系统、打开软

件安装目录、在线功能说明、常见问题、软件激活、摇钱树官网、在线升级、机器综合检测、

我的建议。）

（1）Online upgrade（在线升级）

Click the one-click upgrade after the one-click upgrade will automatically download the new
version and automatically update（点击一键升级后弹出的升级界面上点击一键免费升级，会

自动下载新版并自动更新）

11.Right-click on the client menu（右键客户机菜单）

Right click the customer opportunity display menu to do some common operations on the
machine. There is a little difference between the boot machine and the unfinished machine. The
activated machine menu displays:（右键客户机会展示菜单对该机器做一些常用操作。开机的

机器和未开机的机器有少许差别。已开机的机器菜单显示：）



（1）Manual boot（手动开机）

The billing method is divided into ordinary rate, free package rate, fixed charge, can be set in
the system setting-> set rate. Select the package period (morning market, afternoon market,
night market) option, and the fee will be automatically calculated at the end of the package in the
advance deposit box.（计费方式分为普通费率、自由包时费率、定额收费，可以在系统设置

-->设置费率中设置费率。选择包时段（早市、午市、夜市）选项，在预交押金框中自动会

计算到包时结束时的费用。）

（2）Member account server manual machine / reservation machine（会员账号服务端手工上

机/预定机器）



（3）Generate an account（生成账号）

You can select the user category member user or temporary user, and enter the account number,
password, user name, id name, id number, account opening amount, and gift amount. Temporary
users can choose to arrive first and pay later.

System Settings- -> Set parameters- -> The package is set 3-4 items, can set whether to
automatically convert the package.（可以选择用户类别会员用户或临时用户，输入账号、密

码、用户姓名、证件名称、证件号码、开户金额、赠送金额。临时用户可以选择先上机后付

费。

系统设置-->设置参数-->包时设置 3-4 项，可以设置是否自动转换包时。）

（4）User checkout（用户结账）

Select the machine that needs to be checked out, you can check out for the temporary user
/ manually, and will automatically display detailed information, user name, deposit, computer
time, and cash change.（选中需要结账的机器，可以为临时用户/手动开机结账，会自动显示

详细信息，用户姓名、押金、上机时长，找钱。）



（5）Manual replacement / support for drag icon replacement（手动换机/支持拖动图标换机）

Select the machine that needs to be replaced for the replacement, and you can drag the
icon that needs to be changed to another machine to also realize the replacement.（选中需要调

换的机器进行换机，可以拖动需要换机的图标到另一台机器上也可以实现换机。）

（6）Receive surcharge（收附加费）



（7）Send message（发送消息）

When the software adds the function of the server sending messages to the client, the
network management can send relevant information to the client and make corresponding
reminders and notifications. Daily Management- -> This feature can also be used in sending
message notifications.（软件中添加了服务端向客户机发送消息的功能，网管可以它对客户机

发送相关信息，进行相应的提醒和通知。日常管理-->发送消息通知中，同样可以使用此功

能。）

（8）Client overtube login（客户端超管登录）

Some user overpass password is forgotten, it is not easy to test, you can directly through the right
button operation, if you right button does not have this choice, you can see whether there is
permission, or the old version needs to be upgraded.



（9）Client fault alert（客户机故障提醒）

（10）Account number / machine withholding to sell goods（账号/机器代扣出售商品）

When customers buy goods, they can choose to deduct and sell goods from the account
machine.（顾客买商品时，可以选择从账号机器中代扣出售商品。）



三、Cash cow Internet cafe management software client main interface（摇钱树网吧管理软件

客户端）

In the client using supertube login, the software will automatically pop up advanced Settings,
if there is no pop-up, you can choose in the lower right corner of the desktop client software icon
right click, click "Advanced Settings" to manually open the operation.（在客户端使用超管登录，

软件会自动弹出高级设置，如果没有弹出，可以在桌面右下角选择摇钱树客户端软件图标点

右键,点击“高级设置”手动打开进行操作。）
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